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V I.
SEJA

DELAVSKEGA

SVETA
PODJETJA

V sredo, 7. junija 1972, je zasedal DS pod
jetja. Poleg članov DS so seji prisostvovali 
direktorji pripojenih tovarn Sever Subotica, 
Tovarna Muta, Fecro Slovenj Gradec in Les
na Šoštanj. Na seji je bil sprejet količinski 
in vrednostni plan za leto 1973. Povečanje 
v letu 1973 na 346 milijard starih dinarjev je 
v skladu s sprejetim srednjeročnim načrtom 
podjetja do leta 1977. Del takega povišanja 
bomo dosegli tudi z izboljšano storilnostjo, 
premostiti pa moramo tudi težave z obratni
mi sredstvi.

DS je na seji pregledal poročila o doseže
nih proizvodnih uspehih v prvih petih me
secih letošnjega leta. Predstavniki posamez
nih tovarn so obrazložili svoje rezultate. 
Pokazalo se je, da moramo aktivirati vse svo
je moči in iskati nadaljnja izboljšanja!

Generalni direktor Ivan Atelšek je med dru
gim seznanil prisotne tudi o poteku odprav
ljanja pomanjkljivosti, zaradi katerih je 
meseca aprila nameraval odstopiti.

Kot smo že poročali v Informatorju, poteče 
v tem mesecu mandat vsem članom DS pod
jetja. Zato so na seji razpisali volitve, ki 
bodo v vseh tovarnah 23. junija. Do tedaj 
pa bodo v vseh obratih organizirani kolek
tivni sestanki, na katerih bomo seznanjeni 
z delom samoupravnih organov in proizvod
nimi uspehi našega podjetja.

GENERALNI 
DIREKTOR .
NA SEJI DELAVSKEGA SVETA

V razpravi o planu za leto 1973 je generalni direktor 
Ivan Atelšek med drugim dejal:

"Naši plani so izdelani. Izplanirali smo stroške. Pove
čane stroške bomo pokrili s povečano proizvodnjo. Ze 
sedaj moramo delati na tem, da se bo povečanje videlo 
danes! Dnevno ustvarimo 65o milijonov, naslednje leto 
bo dnevna proizvodnja presegla vrednost 1 milijarde din. 
Ta napredek naj vidijo vsi naši sodelavci. V masi se bo 
povečal tudi naš dohodek.

To pa je treba zagotoviti s povečano produktivnostjo. 
Toda: ne bo to naloga proizvodnega delavca, ženske 
za strojem. Inženirji morajo izboljševati tehnologijo. 
Izboljšati postopek, odkloniti pomanjkljivosti. Vse pro
bleme pa moramo sami rešiti. In začeti moramo že da
nes, saj imamo načrte!"

Tudi v naslednji točki dnevnega reda 6. seje DSP se je 
k razpravi oglasil generalni direktor. Slišali smo nam
reč poročila o doseženih proizvodnih uspehih posamez
nih tovarn v petih mesecih letos. Ivan Atelšek je med 
drugim dejal:

"Za nedoseganje zastavljenih planov je preveč izgovar
janja. Pristopiti moramo k realizaciji in delu. Dela nih
če ne, kot bi bilo treba. Korekture plana so potrebne, 
toda proizvodnja je živa stvar. Moramo naprej, tudi v 
tovarni gospodinjske opreme. Moramo vsi najti način, 
da se AKTIVIRAMO! Tisti, ki noče delati, naj gre. Mi 
smo odgovorni pred 9.ooo ljudmi. Če bi se vnaprej pri
pravili bolje, bi ne bilo problemov. Plačani smo od te
ga, kar naredimo."

V svojem izvajanju je generalni direktor kritično oce
nil nekatere negativne pojave v naših tovarnah. Ostri
na pr? reševanju nerešenih problemov v podjetju bo po
trebna.



PLAN 1973

Na seji DS podjetja je bil sprejet plan združene
ga podjetja IGO Gorenje za leto I973. Uvodoma 
smo že prikazali, da je povečanje brutto produk
ta znatno, a v mejah našega srednjeročnega načr
ta.
Za dosego novo ustvarjene vrednosti proizvodnje 
po pianu bomo morali predvsem povečati proiz
vodnjo naših izdelkov obstoječega programa. Za
to prikazujemo plan naše proizvodnje.

KAJ BOMO PROIZVEDLI ?
Vrsta Enota Količina
Štedilniki kom 75o.ooo
Pralni stroji II 4oo.ooo
Hladilniki II 375.ooo
Zmrzoval ne skrinje II 5o.ooo
Televizorji II 5o.ooo
Mali gospodinjski aparati II 75o.ooo
Kuhinje II 7.ooo
Dopolnilni program II 65.ooo
Skupaj enota Velenje II 2.447.ooo

Sever Subotica
raznih elektro motorjev II 1.451.86o

Tovarna Muta
raznega poljed.orodja 
in livarskih izdelkov ton 18.5oo

Fecro Slovenj Gradec
raznih izdelkov ton 3.845

Lesna Šoštanj
rezan les m3 4.875
garnitur embalaže grt 39.000
lesna volna ton 3.6oo

V enoti Velenje bomo v letu 1973 prodali:
na domačem trgu kosov 1.393.000
na tujem trgu kosov 1.o54.ooo

Predvidena je rast produktivnosti. Po posameznih 
tovarnah bi morali povečati proizvodnjo na zapo
slenega takole:
IGO Gorenje 
Sever Subotica 
Tovarna Muta 
Fecro Slovenj Gradec 
Lesna Šoštanj 
Povprečno podjetje

16.7 % 
I3,2 % 
I2,1 % 
86,4 %
10.8 %
17,7 %

Izdelani in sprejeti so plani proizvodnje, stroš
kov in delitve dohodka za leto 1973. Na osno
vi teh načrtov bo mesečni netto osebni dohodek 
v letu 1973 na zaposlenega v enoti Velenje din 
l.935,oo.

PETMESEČNI
PROIZVODNI
USPEHI

Na seji so bili člani delavskega sveta podjetje 
seznanjeni s petmesečnimi proizvodnimi uspehi, 
Doseganje operativnega plana v mesecu maju 
1972 je ugodno, čeprav nismo stoodstotno doseg 
li postavljenega načrta. Kljub težavam pri naba
vi reprodukcijskega materiala je uspeh v enoti 
Gor enje najboljši.

Če primerjamo celotno letošnjo proizvodnjo (pr
vih pet mesecev) s postavljenim planom, dobimo 
podobno sliko. Plan "lovimo" za 4 %. V mesecu 
juniju bomo morali napeti vse sile, da bi ob pol
letju dosegli polovico plana za leto 1972.

To nam lahko uspe kljub temu, da je intenzivnost 
dela tudi že sedaj izredna. Prepričani smo nam
reč, da še nismo izkoristili vseh rezerv.

Za celotno podjetje predvidevamo v prvem pollet
ju doseči 48,7 % izvršitev plana 1972.

NAŠE PLAČE

Naši osebni dohodki so v porastu. Prikazujemo 
tabelo povprečnega osebnega dohodka v TGO 
Velenje za mesec april 1972 in za povprečje od 
januarja do aprila letos.

Enota Povprečni OD 
od l.l.-3o.4.

Povprečni OD 
meseca aprila

Gorenje 1.678,66 1.72o,79
Sever 1.348,86 1.316,15
Muta 1.561,56 1.654,38
Fecro 1.551,65 1.643,3o
Lesna 1.647,3o 1.626,55
Skupaj podjetj e 1.557,6o 1.592,23

V primerjavi z letom 1971 so osebni dohodki po
rasti! za 18 % (enota Velenje 22 %).
Število zaposlenih 31. 5. 1972:
TGO enota Velenje 5.o97
Podjetje skupaj 8.542

VABIMO VABIMO VABIMO VABIMO VABI

25. junija 1972 se bodo občani slovenjegraške ob
činske skupščine na referendumu odločevali za 
občinski samoprispevek. Na ta način želijo zbra
ti sredstva za potrebe osnovnega šolstva, otroške
ga varstva, zdravstva in komunalnih ureditev.
Vse naše sodelavce, ki prebivajo na območju ob
čine Slovenj Gradec, vabimo, da se udeležijo 
referenduma in podprejo cilje te pozitivne akci
je v AAislinjski dolini.
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